
	
Schriftelijke	vragen	over	windturbines	aan	het	Spui	
	
	
Aanleiding	
Nu	het	beroep	bij	de	Raad	van	State	ongegrond	is	verklaard	en	de	bouw	van	de	
windturbines	naar	alle	waarschijnlijkheid	snel	zal	aanvangen,	verzoeken	de	fracties	
van	VVD,	GL	en	PvdA	u	om	meer	informatie	over	diverse	onderwerpen	om	overlast	en	
schade	voor	de	gemeente	en	voor	inwoners	zoveel	mogelijk	te	kunnen	beperken.	Wij	
zijn	met	name	op	zoek	naar	informatie	wie,	waarvoor	op	welk	moment	
verantwoordelijk	is	en	welke	beïnvloedingsmogelijkheden	er	zijn.	Wij	verzoeken	u	dan	
ook	om	onze	vragen	vanuit	die	blik	te	beantwoorden,	zodat	we	vervolgens	concreter	
over	eventuele	te	nemen	maatregelen	kunnen	doorpraten.	
	
Schriftelijke	vragen	
	

1. Wie	is	verantwoordelijk	voor	het	nemen	van	het	besluit	over	de	toegestane	
verkeersroute	van	de	aanvoer	van	bouwmateriaal?	Welke	mogelijkheden	zijn	er	
om	te	zorgen	dat	die	aanvoer	zoveel	mogelijk	over	water	geschied?	

2. Indien	aanvoer	van	bouwmaterialen	toch	(ook)	over	de	weg	geschiedt,	zal	
daarbij	waarschijnlijk	gebruikt	gemaakt	moeten	worden	van	wegen	binnen	de	
bebouwde	kom	van	Nieuw-Beijerland	en/of	Piershil.	Welke	waarborgen	kan	de	
gemeente	treffen	om	mogelijke	schade	aan	de	eigen	wegen	te	inventariseren	en	
te	verhalen?	Welke	waarborgen	kunnen	worden	getroffen	om	die	schade	te	
inventariseren	en	te	verhalen	van	huizen	op	af	aan	de	dijken?	Zijn	er	andere	
mogelijkheden	dan	elke	huiseigenaar	dat	individueel	te	moeten	laten	regelen,	
zoals	bijvoorbeeld	door	het	uitvoeren	van	een	meer	collectieve	nulmeting?	

3. Hoe	wordt	met	onze	inwoners	gecommuniceerd	over	de	verkeersroute	en	over	
eventuele	door	de	inwoners	zelf	te	nemen	maatregelen	in	het	inventariseren	en	
verhalen	van	schade?	

4. Als	er	een	verkeersroute	met	de	bouwer	wordt	afgestemd,	welke	mogelijkheden	
tot	handhaving	zijn	er	dan	en	hoe	kan	de	gemeente	Korendijk	stimuleren	dat	die	
handhaving	ook	daadwerkelijk	plaatsvindt?	

5. Op	grond	van	een	rapport	van	het	RIVM	valt	gezondheidsschade	te	verwachten	
bij	een	deel	van	de	inwoners	als	de	windturbines	in	gebruik	worden	genomen.	
Kunt	u	aangeven	welke	mogelijkheden	er	zijn	om	die	gezondheidsschade	te	
inventariseren	en	te	verhalen?	Welke	instantie	zou	zulk	onderzoek	kunnen	
doen	en	is	een	kostenindicatie	te	geven?		
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